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Zápis č. 14 z jednání školské rady 
konané dne 31. 8. 2016 

Přítomní členové:  M. Chromková, I. Musilová, Mgr. Š. Pohanková, Ing. R. Šebek, Mgr. J. Švanda, 
Mgr. R. Vavrušová 

Omluveni:  --- 
Hosté: --- 
Jednání zahájeno: 31. 8. 2016 v 15:00 hodin 

 
Zasedání Školské rady při Základní škole Králíky, Moravská 647 (dále jen „ŠR“) svolal, v souladu s 
§ 167 odst. 7 zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předseda ŠR Ing. R. Šebek. 
 
I) Program jednání: 

1. Projednání změn ve školním vzdělávacího programu (dále jen ŠVP) 
2. Projednání a schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení žáků 
3. Program řešení šikany 
4. Projednání inspekční zprávy ČŠI  Čj.: ČŠIE – 653/16 - E 
5. Zhodnocení Dne rekordů 
6. Diskuse 

 

 Usnesení č. 01: Školská rada schvaluje Program jednání. (6 – 0 – 0) 
 
II) Jednání ŠR: 

1. Projednání změn ve školním vzdělávacího programu  
Mgr. Pohanková a Mgr. Vavrušová informovaly členy ŠR o zadání ŠVP do systému Inspis, v ŠVP byly 
dále provedeny změny v podpůrných opatřeních pro žáky se speciálními vzdělávacími potřebami 
tak, jak je předepisuje Vyhláška 27/2016 Sb. 
 
2. Projednání a schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení žáků 
ŠR projednala změnu ve školním řádu týkající se mobilních telefonů žáků a v pravidlech pro 
hodnocení žáků, kde bylo vyjmuto konkrétní hodnocení českého jazyka na 2. stupni. Toto 
hodnocení bude přepracováno. 
 
Usnesení č. 02: Školská rada schvaluje nový školní řád a pravidla pro hodnocení žáků pro 
Základní školu Králíky. (6 – 0 – 0) 
 
 
3. Program řešení šikany 
ŠR diskutovala o postupu školy při informování rodičů v případě nevhodného chování žáků a 
podezření na šikanu. Rodiče by měli být informováni dříve než dopisem, telefonicky. Škola 
projedná vhodný postup s PhDr. Novotnou z Pedagogicko-psychologické poradny Ústí nad Orlicí. 
 
 
4. Projednání inspekční zprávy ČŠI  Čj.: ČŠIE – 653/16 – E 
ŠR projednala inspekční zprávu školy. 
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5. Zhodnocení Dne rekordů 
P. Musilová navrhla některá opatření – vyřešit pitný režim žáků (zapůjčit várnice na vodu či čaj), 
pokusit se zajistit více cen pro vítěze (oslovit případné sponzory, město, Lesy ČR, Klub rodičů, 
apod.), dřívější sraz organizátorů kvůli přípravě. Mgr. Pohanková tyto návrhy přetlumočí hlavní 
organizátorce Mgr. Kubíčkové. 
 
6. Diskuse 
P. Musilová se ptala na řešení kapacity družiny. V družině byla kapacita navýšena o 10 míst a nově 
byl také otevřen dětský klub v budově Žluté školy pro žáky 4. a 5. tříd. 
P. Švanda informoval ŠR o Klubu rodičů, navrhl finanční příspěvek na Den rekordů, na nákup 
potřeb do družiny a klubů. Škola by mohla navrhnout, v jakých dalších oblastech by byla vhodná 
pomoc a spolupráce Klubu rodičů se školou a osloví rodiče mailem, aby i oni navrhli další náměty 
ke spolupráci. 
Mgr. Pohanková informovala o změnách na 2. stupni: Metodičkou prevence je od 1. 9. 2016  
Mgr. Z. Kolbová. Výpověď podal Mgr. P. Fiebiger, správcem i-školy se místo něj stala Mgr. I. 
Soukalová. Webové stránky školy spravuje Ing. P. Marek a školní facebook má na starosti Mgr. J. 
Maixner. 
 
 
 
 
 
 
III) Závěr:  

Jednání ŠR bylo ukončeno v 16:40 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. Radmila Vavrušová    Za ŠR: 
 
___________________________    _____________________________  
                  Ing. René Šebek, předseda ŠR 


